

Title (en)

POLYURETHANE FOAM PRODUCTS MOULDING SYSTEM.

Title (de)

GIESSSYSTEM FÜR POLYURETHANSCHAUM-ERZEUGNISSE.

Title (fr)

SYSTEME DE MOULAGE DE PRODUITS MOUSSES DE POLYURETHANE.

Publication

EP 0138842 A1 19850502 (EN)

Application

EP 84900836 A 19840221

Priority

AU PF810383 A 19830221

Abstract (en)

[origin: WO8403251A1] A method of producing articles from polyurethane foam which comprises forming a core of low density material, placing the core within a mould so that at least part of the core is spaced apart from the wall of the mould and injecting materials to form a skin of polyurethane foam into the space between the core and the wall of the mould, the skin having a density greater than the density of the core.

Abstract (fr)

Un procédé de production d'articles en mousse de polyuréthane consiste à former un noyau d'un matériau de faible densité, à placer le noyau dans un moule de sorte qu'au moins une partie du noyau soit espacée par rapport à la paroi du moule et à injecter des matériaux pour former une pellicule de mousse de polyuréthane dans l'espace entre le noyau et la paroi du moule, la pellicule ayant une densité supérieure à celle du noyau.

IPC 1-7

; **A63C 15/00; B32B 27/40**

IPC 8 full level

B29C 44/04 (2006.01); **B29C 45/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

B29C 44/04 (2013.01); **B29C 44/1285** (2013.01); **B29C 45/14778** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8403251 A1 19840830; EP 0138842 A1 19850502; EP 0138842 A4 19870625

DOCDB simple family (application)

AU 8400022 W 19840221; EP 84900836 A 19840221